
Op 21 juni jl. stelde de DB-fractie enkele vragen over de niet-afgegeven vergunning voor een concert in 
Heesselt. Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 1 – In de muziekindustrie is het heel fijn als een nummer dagen of weken op nummer een van 
meest beluisterde nummers staat. Ook voor boeken geld een zelfde beleving. Weekblad West 
Betuwe heeft een kolom die aangeeft wat het meest gelezen wordt in dit blad. Deze week stond met 
stip bovenaan bijgevoegd stuk 
(https://www.weekbladwestbetuwe.nl/nieuws/ingezonden/1071792/kafka-in-west-betuwe-wat-is-er-
aan-de-hand-). 
Dit stuk roept bij ons de volgende vragen op. Klopt het relaas in dit stuk? 
Het relaas in dit artikel beschrijft de zoektocht van een vrijwilliger, die na een lange periode van 
‘lockdown’ naar mogelijkheden zoekt voor het organiseren van een evenement. Wij herkennen de 
behoefte van onze inwoners naar het ‘weer willen opstarten’ van onze maatschappij. Die behoefte 
ervaren wij zelf ook. Als mens en als gemeente. Of alles wat in dit stuk genoemd is klopt, kunnen wij niet 
beoordelen. Wel kunnen wij melden dat wij bij het beoordelen van aanvragen veelvuldig dezelfde 
instanties consulteren. 
 
Vraag 2 – Zo ja, dan hebben we de volgende vervolg vragen. Waarom is een dergelijk concert 
geweigerd als diverse, toch niet de minste overheidsinstanties, geen problemen zien en ook 
aangeven dat daar inlichtingen en dus back-up gegeven kan worden? 
Vergunningverlening is een taak van de gemeente. Wij als gemeente beschikken over alle informatie die 
noodzakelijk is voor het beoordelen van een aanvraag. Daarnaast zijn onze medewerkers opgeleid als 
vergunningverlener APV en Bijzondere wetten. Dit in tegenstelling tot de medewerkers die werkzaam zijn 
bij bijvoorbeeld de GGD en het RIVM, die met name kijken naar hun eigen vakgebied. 
De medewerkers van ons team APV/Vergunningen zijn daarom beschikbaar om organisatoren wegwijs 
te maken in het toepassen van (landelijke) wetgeving die geldt voor evenementen in deze Covid-19-tijd. 
We denken daarbij actief mee met de organisatoren bij het verkennen van de mogelijkheden. En dat met 
inachtneming van de Algemene plaatselijke verordening (APV), de beleidsregels voor evenementen West 
Betuwe én de Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 en de Tijdelijke regeling maatregelen Covid-19.  
Op basis van alle beschikbare informatie is hier sprake van een evenement, waarvoor aanvullende 
maatregelen noodzakelijk waren. Deze maatregelen waren niet genomen, waardoor het concert niet kon 
plaatsvinden.  
 
Vraag 3 – Worden hier andere normen gehanteerd dan landelijk afgegeven? 
Nee, er zijn hier voor wat betreft de Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 en de Tijdelijke regeling 
maatregelen Covid-19 geen andere normen gehanteerd dan landelijk afgegeven. Lokaal hebben we te 
maken met de door u vastgestelde APV, waarin bepalingen zijn opgenomen over evenementen.  
 
Vraag 4 – Is hier volgens het principe van “West Betuws werken” gehandeld, dus onze inwoners 
eerst en samen tot een oplossing komen? 
Wij hebben uitvoering gegeven aan de landelijke en plaatselijke regelgeving. Zoals we bij het 
beantwoorden van eerdere vragen van uw kant hebben aangegeven, hanteren we in onze organisatie de 
uitgangspunten van het Samen West Betuws Werken. In genoemde beantwoording hebben we ook 
geprobeerd te schetsen hoe zulke waardevolle uitgangspunten zich verhouden tot 
verantwoordelijkheden voor de veiligheid en gezondheid van onze inwoners. 
 
Vraag 5 – Is het zo dat het argument van een eventuele uitbraak van Corona na dit concert de 
beslissing dermate beïnvloed, maar dan vooral vanwege de persoonlijke gevolgen voor personeel 
van de organisatie (zou baan kunnen kosten van medewerker en burgemeester)? 
Nee. 
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